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Houston, President Biden has a problem! Houston, if President Biden doesn't
confess the truth about the real Bitcoin magician Ptah Kidane, Ukraine will lose
the war!!!
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BBB (bbb@um.dk), Jon Clarke 300 weitere

Dear Mr. President Biden,

Who would have thought that the Media Control Baden-Baden could become your downfall, because on the one hand
you have to follow the cover-up request of the pedophile Vatican, and on the other hand you want to protect your
cooperation partner media mogul Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel, and at the same time expropriate
my Bitcoin magic. For you, however, the same future counts as I have already announced to Donald Trump, because
your own lying and cover-up strategies confirm to Donald Trump's Republicans that they have the same right as you
to lie and cheat. As I wrote to you not too long ago, the Media Control Baden-Baden evidence is a curse for both of
you, but also a blessing, if only you are willing to confess the truth about the real Bitcoin magician Ptah Kidane, and
cooperate sincerely with me. Your lies are harming Ukraine and your election campaign, so that your Vatican and the
Europeans are losing the war against Russia. Only the truth can save your Democrats and your re-election as the
next American president. And that is already in your possession, otherwise the Republicans will remain on the side of
Donald Trump, because they all know that you are also only continuing the lies and cover-ups out of greed and lust for
power, which you both must never possess yourselves.

Now the Media Control Baden-Baden evidence has become a curse for both of you, the Vatican, the Europeans, the
Chinese, and the British, because you are destroying each other due to your hypocrisies. Unfortunately, you don't
have much time left, because the Europeans cannot help Ukraine to victory on their own, and the Republicans don't
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see the point of rewarding you for your lies and hypocrisies with the victory of the Ukrainians, while you have been
ignoring their urgent wishes for years. That is why you remain on your America First course, because the victory of the
Ukrainians would only be an advantage for the Europeans.

With my cooperation you could satisfy both sides at the same time, but you have to renounce the cover-up wishes of
the Vatican and the Europeans and cooperate sincerely with me, the true Bitcoin magician Ptah Kidane. Otherwise,
things will look very bad for the Ukrainians. If they lose during your term of office, then the Europeans and the Vatican,
including your friend Pope Francis, will also have lost.

Perhaps you now understand why I chose the double strategy? You have just as much to lose if you keep up your
lying ways, and you haven't done the pedophile Vatican any favors, nor have you done the Europeans and the British
any favors. Tik Tak, your time is running out!

Houston, Houston, Ukraine has a problem!!!

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Donald Trump's future belongs to the true Bitcoin magician Ptah Kidane after
the presidential immunity loss! Unless he wants to lose everything because of
Elon Musk's hush money!

Dear Mr. Former President Trump,

according to the current status, and even without your loss of presidential immunity, it looks very bad. You thought you
could copy me 1:1, like the German AFD party, and thus keep your hush money deal with Elon Musk to protect his lies
about my unique future technologies, his corruptions with the EU, and his fascist relations with the Nazi big boss
Karlheinz pedophile Kögel, and German fascism in general. The lies have short legs, and now you are in very big
trouble if you enter into the silence deal with Elon Musk and the Nazi Big Boss Karlheinz pedophile Kögel. Unless you
hope that after your 2024 presidential election defeat they will come to visit you in prison and pay off all your financial
debts. According to Adam and Riese's theory, I would guess that none of this will be true, because then who wants to
be shown in the media with the criminal former President Trump Loser. These are negative lines that can harm you
yourself.

And if I find that you want to implement your latest Elon Musk strategy, then I will side with President Biden just to
oppose your fascist plans. You surely remember Bob Marley's prophecy "I shot the Sheriff". I'm playing the double
strategy from now on because I know that your 2024 presidential election can only be saved with the Media Control
Baden-Baden evidence because it proves President Biden's lies. But also your lies. That's why I can shoot you down
at any time. However, if you have finally come to your senses and realized that it is better to cooperate with the true
Bitcoin magician Ptah Kidane instead of trying to copy in the hope of expropriating, then of course I will turn a blind
eye for once. In return, I expect you to publicly announce beforehand in the November duel against President Biden
that I am the true and unique Bitcoin magician from Stuttgart Ptah Kidane, through whom you received the Media
Control Baden-Baden evidence that saved your presidential election in 2024. He's already shitting his pants as soon
as he reads these words. And I predicted that I could turn the tables on you at any time, because you have clearly
signaled to me that you intend to steal my identity. Currently, some doors have opened by themselves in Europe,
which is why I have no pressure to realize my future technologies in the USA.

So Donald Trump, your fascist ass in freedom is mine unless you want to voluntarily hand it to the Asian, African
American, Latino, and Aryan rapists in prison. You'll be bragging about pleasuring an American President's ass for the
rest of your life. What's it all for, Mr. Former President Trump, to protect a bullshit fascist ideology, along with your
lying Nazi Big Boss Karlheinz child molester Kögel and Elon Musk, instead of living in affluence and glory yourself?
From now on, you have much more to lose than you can gain. In fact, you are guaranteed to lose if you intend to
continue covering me up. Dare to try to trick me again for a moment, & I shot the Sheriff, not the Deputy President
Biden. You don't need to invite Snoop Dog because of this song, because even he can't stop Bob Marley's shot. Only
the pure truth about the Media Control data can save your future, not the Hunter Biden data. If you try again with the
Hunter Biden data, I shot the Sheriff, not the Deputy President Biden. Don't worry too much about your MAGA
supporters. They, too, would rather be on the winning track. And I can help your Republicans and you get to victory
lane. That is why I am the Ancient Egyptian Magician Grand Master BTC Ptah Kidane.

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
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Houston, Präsident Biden hat ein Problem! Houston, wenn Präsident
Biden keinesfalls die Wahrheit über den wahren Bitcoin Magier Ptah
Kidane gesteht, dann verliert die Ukraine den Krieg!!
Sehr geehrter Herr Präsident Biden,

wer hätte Gedacht, dass die Media Control Baden-Baden Dein Untergang werden könnten, weil Du einerseits auf die
Vertuschungsbitte des pädophilen Vatikans folgen musst, und andererseits willst Du Deinen Kooperationspartner
Medienmogul Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel in Schutz nehmen, und zugleich meine Bitcoin Magie
enteignen. Für Dich zählt jedoch die gleiche Zukunft, wie ich sie bereits Donald Trump verkündet habe, denn Deine
eigene Lügen- und Vertuschungsstrategien bestätigen Donald Trump’s Republikanern, dass Sie den gleichen Recht
haben, wie Du auf das Lügen und Betrügen. Wie ich Dir bereits vor nicht all zu langer Zeit schrieb, sind die Media
Control Baden-Baden Beweise zwar ein Fluch für Euch Beiden, und andererseits auch ein Segen, wenn Du nur bereit
bist die Wahrheit über den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane zu gestehen, und aufrichtig mit mir kooperierst. Eure
Lügen schaden der Ukraine und Deiner Wahlkampfkampagne, so dass Dein Vatikan und die Europäer mit den Krieg
gegen Russland verlieren. Nur die Wahrheit kann Deiner Demokraten und Deiner Wiederwahl zum erneuten
amerikanischen Präsidenten retten. Und die ist bereits in Deinem Besitz, andernfalls bleiben die Republikaner auf der
Seite von Donald Trump, weil Sie alle wissen, dass Du auch nur aus Habgier und Machtgier, die Ihr beide selbst
niemals besitzen dürft, das Lügen und Vertuschungen fortsetzt. 

Nun sind die Media Control Baden-Baden Beweise für Euch Beiden, dem Vatikan, der Europäer, der Chinesen, und
den Britten ein Fluch geworden, weil Ihr aufgrund Eurer Heucheleien gegenseitig zerstört. Leider bleibt Dir keinesfalls
mehr sehr viel Zeit, weil die Europäer keineswegs alleine der Ukraine zum Sieg verhelfen können, und die
Republikaner sehen es keineswegs ein, Dich für Deine Lügen und Heucheleien mit den Sieg der Ukrainer zu
belohnen, während Du Ihre dringlichen wünsche seit Jahren ignorierst. Darum bleiben Sie auf Ihrem Amerika Zuerst
Kurs, weil der Sieg der Ukrainer nur ein Vorteil für die Europäer wäre. 

Mit meiner Kooperation könntest Du beide Seiten gleichzeitig befriedigen, jedoch musst Du dafür auf die
Vertuschungswünsche des Vatikans und der Europäer verzichten, und aufrichtig mit mir, den wahren Bitcoin Magier
Ptah Kidane, kooperieren. Ansonsten sieht es sehr schlecht für die Ukrainer aus. Sollten Sie während Deiner
Amtszeit verlieren, dann haben auch die Europäer und der Vatikan, samt Deines Freundes Papst Franziskus,
ebenfalls verloren. 

Vielleicht verstehst Du jetzt, warum ich die Doppelstrategie gewählt habe? Du hast genauso viel zu verlieren, wenn
Du Dein Lügenkurs beibehältst, und Du hast damit weder den pädophilen Vatikan einen Gefallen gemacht, noch
warst Du der Europäer und Britten eine großen Gefallen gemacht. Tik Tak, Deine Zeit läuft ab!

Houston, Houston, die Ukraine hat ein Problem!!!

Hochachtungsvoll

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Donald Trump’s Zukunft gehört nach den Präsidenten
Immunitätsverlust den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane! Es sei
denn, Er will wegen Elon Musk’s Schweigegeld alles verlieren!
Sehr geehrter Herr Ex Präsident Trump,

nach den aktuellen Stand, und das sogar ohne Deines Verlustes der Präsidenten Immunität sehr schlecht aus. Du
dachtest, wie die deutsche AFD Partei mich 1:1 kopieren zu können, und somit Deinen Schweigegeld Deal mit Elon
Musk einhalten, um Seine Lügen, wegen meiner einzigartigen Zukunftstechnologien, Seiner Korruptionen mit der EU,
und Seine faschistische Beziehungen zu den Nazi Big Boss Karlheinz Pädophilen Kögel, und überhaupt den
deutschen Faschismus schützen zu können. Die Lügen haben kurze Beine, und nun steckst Du in sehr grosse
Schwierigkeiten, wenn Du den Schweigedeal mit Elon Musk und den Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel
eingehst. Es sein denn, Du hoffst, dass Sie Dich nach Deiner Präsidentschaftswahl 2024 Niederlage im Gefängnis zu
Besuch kommen, und alle Deine finanziellen Schulden bezahlen. Nach Adam und Riese’s Theorie würde ich darauf
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tippen, dass nichts davon zutreffen wird, denn wer will dann noch in der medialen Öffentlichkeit sich mit den
verbrecherischen Ex Präsident Trump Loser zeigen lassen. Das sind negative Zeilen, die Sie selbst schaden können. 

Und wenn ich feststellen sollte, dass Du Deine letzte Elon Musk’s Strategie durchsetzen willst, dann werde ich mich
auf der Seite von Präsident Biden stellen, nur um gegen Deiner faschistischen Pläne vorzugehen. Du kannst Dich
sicherlich an der Prophezeiung von Bob Marley „I shot the Sheriff“ erinnern. Ich spiele ab sofort die Doppelstrategie,
weil ich weiss, dass Deine Präsidentschaftswahl 2024 nur noch mit der Media Control Baden-Baden Beweise
gerettet werden kann, weil sie die Lügen von Präsident Biden beweisen. Allerdings auch Deine Lügen. Darum kann
ich Dich jederzeit abschießen. Solltest Du jedoch endlich mal zur Vernunft gekommen sein, und selbst eingesehen
hast, dass es besser ist, mit den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane zu kooperieren, anstatt versuchen zu kopieren,
um in der Hoffnung zu enteignen, dann selbstverständlich drücke ich ausnahmsweise mal einmal ein Auge zu. Dafür
erwarte, ich dass Du zuvor öffentlich im November Duell gegen Präsident Biden bekannt gibst, dass ich der wahre
und einzigartige Bitcoin Magier aus Stuttgart Ptah Kidane bin, durch dem Du die Media Control Baden-Baden
Beweise erhalten hast, die Deine Präsidentschaftswahl 2024 gerettet haben. Er macht sich jetzt schon in die Hose,
sobald Er diese Worte gelesen hat. Und Dir habe ich vorhergesagt, dass ich jederzeit den Spiess umdrehen kann,
weil Du mir deutlich signalisiert hast, dass Du meine Identität zu stehlen beabsichtigst. Aktuell haben sich in Europa
einige Türen von selbst geöffnet, weshalb ich keinen Druck habe, meine Zukunftstechnologien in USA zu realisieren. 

Somit Donald Trump gehört Dein faschistischer Arsch in der Freiheit mir, ausser Du willst Ihn an die asiatischen,
afroamerikanischen, lateinamerikanischen, und arischen Vergewaltiger im Gefängnis freiwillig hinstrecken. Sie
werden Ihr lebenslang damit prahlen, einen amerikanischen Präsidenten Arsch beglückt zu haben. Wofür das alles,
Mr. Ex Präsident Trump, um einer bescheuerten Faschismus Ideologie, samt Ihrer verlogenen Nazi Big Boss
Karlheinz Kinderschänder Kögel und Elon Musk zu schützen, anstatt selbst in Wohlüberfluss und Ehrungen zu leben?
Ab jetzt hast Du viel mehr zu verlieren, als Du gewinnen kannst. Genauer genommen verlierst Du sogar garantiert,
falls Du vorhast weiterhin mich zu vertuschen. Wage es nur einen Augenblick erneut mich austricksen zu versuchen,
& I shot the Sheriff, not the Deputy Präsident Biden. Wegen diesem Song brauchst Du jetzt keinesfalls Snoop Dog
einzuladen, denn auch Er kann keineswegs den Schuss von Bob Marley aufhalten. Nur die reine Wahrheit über der
Media Control Daten kann Deine Zukunft retten, und keinesfalls die Hunter Biden Daten. Solltest Du’s erneut mit der
Hunter Biden Daten versuchen, dann I shot the Sheriff, not the Deputy Präsident Biden. Mach Dir wenig Sorgen,
wegen Deiner MAGA Anhänger. Auch Sie wollen lieber auf der Siegerstrasse stehen. Und die Siegerstrasse kann ich
Deiner Republikaner und Dir ermöglichen. Darum bin ich auch der Altägyptische Magier Großmeister BTC Ptah
Kidane.

Hochachtungsvoll
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